

Christian Alliance Cheng Wing College
Recruitment of Chinese Debate Team Instructor

To support the development of the school and enhance students' skills, we are currently inviting applications for the position of Chinese Debate Team Instructor for the 2025-26 academic year.

Duties:

1. Conduct trainings for the Team and teach students Chinese debating skills.
2. Assist students in preparing for and participating in inter-school debate competitions.

Requirements:

1. Ability to teach Chinese debating skills and guide students in participating in debate competitions.
2. Must have experience as a member of a university debate team or equivalent relevant experience.
3. Preference will be given to candidates with proven experience or those who have received awards in debate competitions.

Employment Period:

- Starting from January 2026, the instructor will be required to conduct a minimum of 8 training sessions. (each session lasts one hour and thirty minutes; the schedule will depend on students' needs and competition dates)

Interested applicants are invited to submit a brief resume along with their salary expectations via email to Vice Principal Wong Oi Man at wom@teacher.cwgc.edu.hk by 28 November 2025. For any inquiries, please contact Vice Principal Wong Oi Man at 2604 9762.

The information provided by applicants will be used solely for recruitment purposes, and suitable candidates will be invited for an interview.

宣道會鄭榮之中學
聘請中文辯論隊導師 (2025-26)

為配合學校發展及提升學生辯論技巧，現誠聘中文辯論隊導師。

(一) 職責：

1. 主持中文辯論隊訓練工作坊，教授學生中文辯論技巧。
2. 協助學生準備及參加校外辯論比賽。

(二) 要求：

1. 教授中文辯論技巧，帶領學生參加辯論比賽。
2. 須具大學辯論隊員或同等相關經驗。
3. 具經驗者或曾在辯論比賽中獲獎者將獲優先考慮。

(三) 聘請時段：

- 由 2026 年 1 月起，訓練節數不少於 8 節。
(每節一小時三十分鐘；按學生需要和比賽賽期而定)

有意申請者，請備簡單履歷及要求待遇於 2025 年 11 月 28 日或以前電郵黃愛敏副校長 (wom@teacher.cwgc.edu.hk)。

如有查詢，請電 2604 9762 聯絡黃愛敏副校長。

申請人提供的資料將僅用於招聘目的，合則約見。